

Declaration des performances conformément au règlement (EU) No. 305/2011
Declaration of Performance (DoP) in acc. with EU-regulation 305/2011, Annex III

Nr./No. AF001/CPR

1. Code d'identification unique du produit type: HV-Garnitur EN 14399-4
Unique identification code of the product type: HV-Assembly EN 14399-4
2. Usage comme prévu par le fabricant: Structures metallique
Intended use as foreseen by the manufacturer: Structural metallic works
3. Nom et adresse de contact du fabricant August Friedberg GmbH
*Name and contact address of the manufacturer: Achternbergstraße 38a
 45884 Gelsenkirchen
 Deutschland*
4. Le ou les systèmes d'évaluation et de vérification de la constance des performances du produit de construction, conformément à l'annexe V:: System 2+
System of assessment and verification of constancy of performance of the construction product as set out in EU-regulation 305/2011 annex V:
5. Organisme notifié: TÜV NORD Systems GmbH & Co. KG, N° 0045
*Notified body: TÜV NORD Systems GmbH & Co. KG, No. 0045
 Attestation de conformité de la WPK: 0045-CPR-20788
 Conformity of the FPC: 0045-CPR-20788*
6. Performances déclarées
Declared performance

Caractéristiques essentielles <i>Essential characteristics</i>	Performances <i>Performance</i>	Spécifications techniques harmonisées <i>Harmonised technical specification</i>
Type <i>Type</i>	HV	EN 14399-1:2015
Classe de résistance <i>Property class</i>	10.9	
Classe de produit <i>Product type</i>	C/B/A	
Classe k et facteur k <i>k-class and k-Factor</i>	K1 $0,10 \leq k_i \leq 0,16$	

7. Les performances du produit identifié aux points 1 et 2 sont conformes aux performances déclarées indiquées au point 9.
 La présente déclaration des performances est établie sous la seule responsabilité du fabricant identifié au point 4.
 Signé pour le fabricant et en son nom par:
The performance of the product identified in points 1 and 2 is in conformity with the declared performance in point 9. This declaration of performance (DoP) is issued under the sole responsibility of the manufacturer identified in point 4. Signed for and on behalf of the manufacturer by:

Gelsenkirchen, 26.06.2025

Carsten Stolle
 Chef d'Assurance Qualité
 Head of quality management

